

4.6.53, יום ה' כ"א סיוון

בבוקר ירדתי לח"א.

- ישיבת מטה ב-16. מרס עודנו בחו"ל לרגל הכו"מ באנגליה ובגרמניה על רכס. מ.מ. - הגבול נרגע זה 3 לילות. בישיבות ועדת mee, מהגלה עכשיו יחס יותר רציני. משה נתן תדריך לנפתח הבריטי, וזה מסר כי ביום ב' (לפני 3 ימים) חזמין אהו גלוב וניסה לברר מה קרה בבית נבלה (נבלה). גלוב סבור שיש לו שליטה על חלגיון, אולם אינו אחראי למסטר הלאומי. היה מוכן לפגישה עם איש מקביל מישראל, אבל הוא חושש שיאשימו אותו שמועל כאנגלי. הקצין הערבי הרצוי לסיחה זו - הוא בלונדון עכשיו (בהכחרה).

אנשי עבה"י לא האשימו אותנו בישיבת mee על החגובה ב-14 הכורים, כי לא יכלים להוכיח שהפעולה נעשתה ע"י צה"ל.

באון נמשך היום עם נשטיבי (מיניסטר ל ביתח נס). הם רוצים להגיע לידי סידור בלי מתווכים מאו"מ. ביום ב' הבא תהקיים פגישת המפקדים המקומיים.

5.6.53, יום ו'

בבוקר ישיבת ועדת חוץ ובסחון. השתתף גם משה. בירור רציני ואחראי. אלטמן לא העיז להציע הכרזת מלחמה או עשיתה. בן אהרון וריפתין לא דיברו בסגנונם הסוכבי, אלא באופן עניני. הזהרתי על חוסר הצב, על אפשרות ההסדרה כל עוד בעית העליטים לא נמרה - ואין סיכוי למחרון מהיר. אבל הזהרתי גם